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UJoj. MazowiecYi t"posiedzenia Komisji Budzetowo - Gospodarczej 
kt6re odbylo si~ w dniu 28 sierpnia 2013 roku 

o godzinie 12°0 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych 
Przewodnicz'lcy Dariusz Pietrucha (lista obecnosci stano wi zal'lcznik nr 1 do protokolu). 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porz'ldku obrad 

3. Przyjycie wniosk6w w sprawie zmian w porz'ldku obrad. 

4. Zapoznanie Komisji z reaiizacj'l inwestycji w roku biez'lcym. Przedstawienie Komisji 

wieloletniego planu inwestycyjnego dla miasta Marki, b'ldz podjycie dyskusji nad 

pr6b'l stworzenia takiego planu. 

5. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie przyst'lpienia do sporz'ldzenia zmiany 

studium uwarunkowan i kierunk6w zagospodarowania przestrzennego miasta Marki. 

Druk nr 301. 

6. Wydanie opinii do projektu uchwaly nr XXXVII282/2013 Rady Miasta Marki z dnia 6 

lutego 2013 roku w sprawie ustalenia wzoru deklaracji 0 wysokosci oplaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi skladanej przez wlasciciela nieruchomosci. 

Druk ill' 424. 

7. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiqcego 

mienie komunalne. Druk ill' 425. 

8. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie najmu powierzchni czysci ogrodzenia 

nieruchomosci stanowi'lcego mienie komunalne. Druk ill' 426. 

9. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie najmu lokalu uzytkowego 

stanowi'lcego mienie komunalne. Druk ill' 427. 

10. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie przyst'lpienia do sporz'ldzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego osiedla "Szkolna" dla obrybu 

5-10 polozonego w Markach. Druk ill' 428. 

11. Wydanie opinii do projektu uchwaly w spraWle przyst'lpienia do sporz'ldzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego osiedla "Lesna" dla obrybu 

5-12 polozonego w Markach. Druk ill' 429. 

12. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie okreslenia wysokosci oplat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego w publicznych przedszkolach oraz 

publicznych innych formach wychowania przedszkolnego, dla kt6rych organem 

prowadz'lcymjest Miasto Marki. Druk ill' 430. 
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13. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie zgody na zlozenie oswiadczenia 0 

nieskorzystaniu z przysluguj'lcego Gminie Miasto Marki prawa pierwokupu. 

Druk nr 431 . 

14. Sprawy r6zne. 

15. Zamkniycie posiedzenia. 

Pkt 3. Przvjecie wnioskow w sprawie zmian w porzadku obrad. 

Przewodnicz'lcy Komisji zlozyl dwa wnioski: aby pkt. 4 porz'ldku zostal rozpatrzony jako 
pkt. 14; pkt. 5 porz'ldku obrad aby zostal rozpatrzony jako pkt. 15. 

Przewodnicz'lcy Komisji zarz'ldzil glosowanie w sprawie pierwszego wniosku aby pkt. 4 
porz'ldku obrad zostal rozpatrzony jako pkt. 14. 

Glosowanie: 
za-7 
przeciw- 0 
wstrzymal siy - 0 
Wniosek zostal przyjyty. 

Nastypnie Przewodnicz'lcy Komisji zarz'ldzil glosowanie w sprawie drugiego wniosku aby 
pkt. 5 porz'ldku obrad zostal rozpatrzony jako pkt. 15. 

Glosowanie: 
za-7 
przeciw- 0 
wstrzymal siy - 1 
Wniosek zostal przyjyty. 

Pkt. 6. Wydanie opinii do projektu uchwaly nr XXXVII282/2013 Rady Miasta Marki z 
dnia 6 lute go 2013 roku w sprawie ustalenia wzoru deklaracji 0 wysokosci oplaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi skladanej przez wlasciciela nieruchomosci. 
Druk nr 424. 

Projekt uchwaly w sprawie zmiany uchwaly nr XXXVII282/2013 Rady Miasta Marki z dnia 6 
lutego 2013 roku w sprawie ustalenia wzoru deklaracji 0 wysokosci oplaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi skladanej przez wlasciciela nieruchomosci. Druk nr 
424 stano wi zal').cznik nr 2. 

Pan Marcin Skrzecz pracownik Wydzialu Ochrony Srodowiska Gospodarki Wodnej 
i Rolnictwa Urzydu Miasta Marki przedstawil projekt uchwaly zawarty w druku nr 424; Pan 
Marcin Skrzecz przedstawil r6wniez czlonkom komisji czego dotycz'l wprowadzone zmiany. 

Dyskusji nie podjyto. 

Przewodnicz'lcy Komisji zarz'ldzil glosowanie w sprawie wydania opinii do druku nr 424. 
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Glosowanie: 
za-7 
przeciw - 0 
wstrzymal siy - 1 
Projekt uchwaly otrzymal pozytywn'! opiniy. 

Pkt. 7. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie dzieriawy gruntu stanowiacego 
mienie kornunalne. Druk nr 425. 

Projekt uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowi,!cego mienie komunalne. Druk nr 425. 
stanowi zal'!cznik nr 3. 

Pani Elzbieta Pielasa Naczelnik Wydzialu Zarz'!du Mieniem Komunalnym przedstawila 
projekt zawarty w druku nr 425. 

Dyskusji nie podjyto. 

Przewodnicz,!cy Komisji zarz'!dzil glosowanie w sprawie wydania opinii do druku nr 425 . 

Glosowanie: 
za- 8 
przeciw- 0 
wstrzymal siy - 0 
Projekt uchwaly otrzymal pozytywn'! opiniy. 

Pkt. 8. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie najrnu powierzchni czesci 
ogrodzenia nieruchornosci stanowiacego mienie kornunalne. Druk nr 426. 

Projekt uchwaly w sprawie najmu powierzchni czysci ogrodzenia nieruchomosci 
stanowi,!cego mienie komunalne. Druk nr 426 stanowi zal,!cznik nr 4. 

Pani Elzbieta Pielasa Naczelnik Wydzialu Zarz'!du Mieniem Komunalnym przedstawila 
projekt zawarty w druku nr 426. 

Dyskusji nie podjyto. 

Przewodnicz'!cy Komisji zarz,!dzil glosowanie w sprawie wydania opinii do druku nr 426. 

Glosowanie: 
za- 8 
przeciw- 0 
wstrzymal siy - 0 
Projekt uchwaly otrzymal pozytywn'! opiniy. 

Pkt. 9. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie najrnu lokalu uZytkowego 
stanowiacego rnienie kornunalne. Druk nr 427. 

Projekt uchwaly w sprawie najmu lokalu uzytkowego stanowi,!cego mienie komunalne. Druk 
nr 427 stanowi zal'!cznik nr 5. 

3 



Pani Elzbieta Pielasa Naczelnik Wydzialu Zarz~du Mieniem Komunalnym przedstawila 
projekt zawarty w druku nr 427. 

Dyskusji nie podjyto. 

Przewodnicz~cy Komisji zarz~dzil glosowanie w sprawie wydania opinii do druku nr 427. 

Glosowanie: 
za- 8 
przeciw- 0 
wstrzymal siy - 0 
Projekt uchwaly otrzymal pozytywn~ opiniy. 

Przewodnicz~cy Komisji zasugerowal, iz przed przyst~pieniem do procedowania nad dalszym 
porz~dkiem obrad odda glos Pani Elzbiecie Pielasie. 

Pani Elzbieta Pielasa poinformowala, iz Pan Krzysztof Dybinski wyst~pil do Burmistrza 
Miasta Marki z wnioskiem 0 wydzierzawienie terenu nalez~cego do Urzydu Miasta Marki 
przy ul. Ok6lnej r6g ul. 11 Listopada z przeznaczeniem na cele handlowe i obslugi myjni 
samochodowej . 

Pismo Pana Krzysztofa Dybinskiego z dnia 20 lipca 2013 roku stano wi zal~cznik nr 6. 

Pani Elzbieta Pielasa przekazala czlonkom Komisji Budzetowo - Gospodarczej mapy 
sytuacyjne dot. wnioskowanej dzierzawy. Mapy stanowi~ zal~cznik nr 7. 

Pani Elzbieta Pielasa poinformowala r6wniez, iz grunt 0 kt6rego dzierzawy ubiega siy Pan 
Krzysztof Dybinski polozony jest w liniach rozgraniczaj~cych drogi, usytuowany jest poza 
lini~ zabudowy. Teren 0 kt6rego dzierzawy ubiega siy wnioskodawca polozony jest przy 
bardzo niebezpiecznym skrzyzowaniu czysto uczyszczanym przez m.in. dzieci id~ce do 
szkoly. Pani Elzbieta Pielasa zwr6cila siy do czlonk6w Komisji Budzetowo - Gospodarczej 
o zajycie stanowiska w omawianej kwestii. 

W kr6tkiej dyskusji glos zabrali m.in.; Przewodnicz~cy Komisji Dariusz Pietrucha, radny 
Tadeusz Sklodowski, radny Marcin Piotrowski. 

W trakcie dyskusji niekt6rzy czlonkowie Komisji Budzetowo - Gospodarczej nie wyrazali 
aprobaty do niniejszego wniosku. 

Przedstawiony wniosek Pana Krzysztofa Dybinskiego wyrazony w pismie z dnia 20 lipca 
2013 roku nie zostal poddany pod glosowanie, w zwi~zku z czym Komisja Budzetowo -
Gospodarcza nie zajyla stanowiska. 

Pkt. 10. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie przystapienia do sporzadzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego osiedla "Szkolna" dla obrebu 5-
10 polo:ionego w Markach. Druk nr 428. 

Projekt uchwaly w sprawie przyst~pienia do sporz~dzenia 
zagospodarowania przestrzennego osiedla "Szkolna" dla obr((bu 
w Markach. Druk nr 428 stano wi zal~cznik nr 8. 

mleJscowego planu 
5-10 polo zone go 
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Pani Ewa Wielgolaska pracownik Wydzialu Gospodarki Nieruchomosciami Planowania 
Przestrzennego przedstawila projekt uchwaly zawarty w druku nr 428. 

W dyskusji udzial wziyli m.in.; Przewodnicz'!-cy Komisji Dariusz Pietrucha, Pani Ewa 
Wielgolaska WGNiPP, Pan Slawomir Was WGNiPP, radny Tadeusz Sklodowski. 

W dyskusji poruszano m.in. kwestie dot. sprawy Pani Beczek i ul. Krakowskiej oraz ukladu 
komunikacyjnego przy AI. Pilsudskiego w Markach. 

Przewodnicz'!-cy Komisji zarz,!-dzil glosowanie w sprawie wydania opinii do projektu uchwaly 
zawartego w druku nr 428. 

Glosowanie: 
za-7 
przeciw - 0 
wstrzymal siy - 2 
Projekt uchwaly otrzymal pozytywn'!- opiniy. 

Pkt. 11. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie przystapienia do sporzadzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego osiedla "Lesna" dla obrebu 5-
12 polozonego w Markach. Druk nr 429. 

Projekt uchwaly w sprawie przyst,!-pienia do sporz,!-dzenia mleJscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego osiedla "Lesna" dla obrybu 5-12 polozonego w Markach. 
Druk nr 429 stanowi zal'!-cznik nr 9. 

Pani Ewa Wielgolaska pracownik Wydzialu Gospodarki Nieruchomosciami Planowania 
Przestrzennego przedstawila projekt uchwaly zawarty w druku nr 429. 

Dyskusji nie podjyto. 

Przewodnicz'!-cy Komisji zarz,!-dzil glosowanie w sprawie wydania opinii do projektu uchwaly 
zawartego w druku nr 428. 

Glosowanie: 
za- 8 
przeciw - 0 
wstrzymal siy - 2 
Projekt uchwaly otrzymal pozytywn'!- opiniy. 

Pkt. 12. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie okreslenia wysokosci oplat za 
korzystanie z wychowania przedszkolnego w publicznych przedszkolach oraz 
publicznych innych formach wychowania przedszkolnego, dla ktorych organem 
prowadzacym jest Miasto Marki. Druk nr 430. 

Projekt uchwaly w sprawie okreslenia wysokosci oplat za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego w publicznych przedszkolach oraz publicznych innych formach wychowania 
przedszkolnego, dla kt6rych organem prowadz'!-cym jest Miasto Marki. Druk nr 430 stanowi 
zal,!-cznik nr 10. 
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Pan Andrzej Motyka Dyrektor Zespolu Plac6wek Oswiatowych w Markach przedstawil 
projekt uchwaly zawarty w druku nr 430. 
Pan Andrzej Motyka poinformowal r6wniez, iz w zwiqzku ze zmianq ustawy 0 systemie 
oswiaty Rada Miasta jako organ stanowiqcy zobowiqzana jest do ustalenia wysokosci oplaty 
za korzystanie z wychowania przedszkolnego; w chwili obecnej w gminie Marki oplata 
wynosi 2,88 zl za godziny natomiast od 1 wrzesnia 2013 roku ta kwota wynosi6 moze co 
najwyzej 1 zl za godziny. 

W dyskusji udzial wziyli m.in.; radna Izabela Brzezinska, Przewodniczqcy Rady Marcin 
Piotrowski, radny Tadeusz Sklodowski, radna Urszula Paszkiewicz, Przewodniczqcy Komisji 
Dariusz Pietrucha, radny Pawel Adamczyk, Pan Andrzej Motyka Dyrektor ZOPO. 

W dyskusji poruszano m.in. kwestie dot.: wysokos6 oplaty za kolejne dziecko z rodziny 
korzystajqce z wychowania przedszkolnego; utworzenia sieci przedszkoli; wysokosci 
przekazywanych dotacji; miesiycznego kosztu utrzymania dziecka w przedszkolu 
poniesionego przez gminy; koszt6w funkcjonowania przedszkoli i oddzia16w przedszkolnych 
w gminie. 

Przewodniczqcy Komisji zarzqdzil glosowanie w sprawie wydania opinii do projektu uchwaly 
zawartego w druku nr 430. 

Glosowanie: 
za-7 
przeciw- 2 
wstrzymal siy - 2 
Projekt uchwaly otrzymal pozytywnq opiniy. 

Pkt. 13. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie zgody na zlozenie oswiadczenia 
o nieskorzystaniu z przyslugujacego Gminie Miasto Marki prawa pierwokupu. 
Druk nr 431. 

Projekt uchwaly w sprawie zgody na zlozenie oswiadczenia 0 nieskorzystaniu z 
przyslugujqcego Gminie Miasto Marki prawa pierwokupu Druk nr 431 stanowi zalqcznik nr 
11. 

Pan Slawomir Was pracownik Wydzialu Gospodarki Nieruchomosciami 
Przestrzennego przedstawila projekt uchwaly zawarty w druku nr 431. 

Dyskusji nie podjyto. 

Planowania 

Przewodniczqcy Komisji zarzqdzil glosowanie w sprawie wydania opinii do projektu uchwaly 
zawartego w druku nr 431. 

Glosowanie: 
za- 11 
przeciw- 0 
wstrzymal siy - 0 
Projekt uchwaly otrzymal pozytywnq opiniy. 

Przewodniczqcy Komisji zarzqdzill0 minut przerwy. 
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Pkt. 14. Zapoznanie Komisji z realizacja inwestycji w roku biezacym. Przedstawienie 
Komisji wieloletniego planu inwestycyjnego dla miasta Marki, badi podjecie dyskusji 
nad proba stworzenia takiego planu. 

Pani Naczelnik Wydzialu Infrastruktury Anna Sekula przedstawila realizacje planu 
wydatk6w maj,!tkowych na 2013 rok, poinformowala m.in. 0 wydatkach; 
Dz. 600,rozdz. 60016 

1. Budowa chodnika na ul. Stawowej i miejsc parkingowych przy kompleksie boisk -
240 000 zl zadanie zakonczone i rozliczone. 

2. Budowa chodnika w ul. Grunwaldzkiej ena odcinku od skrzyzowania z ul. Karlowicza 
do skrzyzowania z ul. Ok61n'!) - 215 000 zl - zlecono opracowanie projektu budowy 
chodnika, obecnie Wydzial Infrastruktury weryfikuje zlozony projekt. 
Zasygnalizowano koniecznose uzyskania zg6d wlascicieli dzialek prywatnych 
znajduj,!cych siy w pasie ul. Grunwaldzkiej, przez kt6re przebiegae bydzie inwestycja 
przed zlozeniem wniosku 0 wydanie decyzji pozwolenia na budowy. Jest to jedno z 
zadail, kt6rego realizacja jest zagrozona. 

3. Projekt budowy drogi mineralno-bitumicznej z chodnikiem i parkingami pomiydzy 
cmentarzern a drog,! wojew6dzk,! 631 ul. Cmentarna - 30 000 zl- w lutyrn 2013 roku 
Burmistrz Miasta Marki wyst,!pil 0 wydanie warunk6w technicznych wl,!czenia 
projektowanego przedluzenia ulicy Cmentamej do drogi wojew6dzkiej nr 631. 
Stosowne warunki zostaly wydane w dniu 12 marca 2013 roku. Jednoczesnie 
zwr6cilismy siy do Nadlesnictwa Drewnica jako podrniotu reprezentuj,!cego Skarb 
Pailstwa 0 wyra:zenie opinii w sprawie budowy tej drogi. Powyzsze bylo konieczne ze 
wzglydu na fakt, ze przedluzenie ul. Cmentamej do drogi wojew6dzkiej w calosci 
znajduje siy na terenach Skarbu Panstwa. W maju br. ponowilisrny nasz wniosek w tej 
sprawie. W dniu 14 czerwca 2013 roku otrzymalismy odpowiedz z Nadlesnictwa 
Drewnica, zgodnie z kt6r,! poinformowano nas, ze kaMe wejscie w teren byd,!cy w 
zarz,!dzie Panstwowego Gospodarstwa Lesnego Lasy Panstwowe w celu realizacji 
zamierzenia inwestycyjnego wymaga uregulowania w odplatnej umOWle 
cywilnoprawnej. Przedstawiono r6wniez formy ewentualnej wsp6lpracy. Ponadto 
poinformowano, ze w dniu 5 lipca 2013 roku odbylo siy spotkanie z nadlesniczym, 
kt6rego celem bylo um6wienie pisma. Na spotkaniu Przedstawiciel Nadlesnictwa 
Drewnica jednoznacznie oswiadczyl, ze projekt i budowa drogi musz'! bye 
poprzedzone zalatwieniem spraw zwi¥anych z dysponowaniem nieruchomosci,! na 
cele budowlane. Nie rna mozliwosci nieodplatnego wykorzystania terenu pod tego 
rodzaju inwestycjy. Om6wiono trzy sposoby rozwi,!zania tej kwestii: przeniesienie 
wlasnosci nieruchomosci w drodze umowy cywilnoprawnej - odplatnie w oparciu 0 

stawki wynikaj,!ce z operatu szacunkowego, kt6rego sporz,!dzenie musialoby 
poprzedzae zawarcie umowy; realizacja inwestycji za odszkodowaniem 
przewidzianym prawern na podstawie decyzji 0 lokalizacji inwestycji drogowej 
wydanej w trybie ustawy 0 szczeg6lnych zasadach przygotowania i realizacji 
inwestycji drogowej w zakresie dr6g publicznych - wysokose odszkodowania okrdla 
Starosta wydaj,!c decyzjy zezwalaj'!c'! na realizacjy inwestycji; dzierzawa gruntu - na 
podstawie odplatnej urnowy mozliwe staje siy uzyskanie decyzji 0 wyl,!czeniu gruntu 
z produkcji lesnej oraz decyzji 0 pozwoleniu na budowy - z informacji z lat ubieglych 

7 



jest to koszt ok. 20,00 zl za m2 gruntu. Zatem roczny koszt dzierzawy moze wyniese 
od 46 000 zl do 60 000 zl. Poza tym wydatkowalibysmy srodki publiczne na gruncie, 

kt6ry nie jest nasz'! wlasnosci,!. 

Szacuje siy, ze pod inwestycjy obejmuj,!c,! budowy jezdni, chodnika, parkingu i rowu 
odwadniaj,!cego konieczne jest pozyskanie gruntu 0 powierzchni od 2 300 m2 do 3 000 m2 

(dlugose ok. 213 m, szerokose od 10 do 14 m). Przedstawiciel Nadlesnictwa zaznaczyl, ze 
budowa rowu jest konieczna dla odwodnienia drogi. Nalezy jednak zaznaczye, ze w 
przypadku urz,!dzenia parkingu z mozliwosci,! prostopadlego wzglydem jezdni parkowania 
pojazd6w szerokose projektowanego pasa drogi ulegnie zwiykszeniu, a co za tym idzie 
wzrosnie koszt wykupu. 
Stawka za m2 gruntu pod drogy przy umowie sprzedazy nie jest znana. Wynikae ona moze z 
operatu szacunkowego wyceny gruntu. Na podstawie wycen z ubieglych lat szacujemy, ze 
moze ona wynosie ok. 150 zlim2

, co daje kwoty za wykup w wysokosci od 345 000 zl do 450 
000 zl. Do kwoty tej nalezy doliczye oplaty za usuniycie drzewostanu. 
Przygotowuj,!c inwestycjy w trybie tzw. specustawy nalezy uwzglydniae kwoty 
odszkodowania za grunt na rzecz Skarbu Panstwa i przewidziee srodki na realizacjy 
inwestycji, powyzej 500000 zl. 
W dyskusji udzial wziyli m.in.; Przewodnicz'!cy Komisji Dariusz Pietrucha, Naczelnik 
Wydzialu Infrastruktury Anna Sekula, 
Z uwagi na fakt, ze prace projektowe dotycz'! przedsiywziycia nios,!cego za sob,! znacz'!ce 
wydatki finansowe zwr6cono siy z zapytaniem do czlonk6w Komisji Budzetowo
Gospodarczej, czy zadanie powinno bye kontynuowane. Przewodnicz'!cy KB-G oswiadczyl, 
ze przedstawione informacje S,! niewystarczaj,!ce i nalezy przedstawie koncepcjy przebiegu 
drogi oraz rozpocz'!e negocjacje w sprawie wykupu gruntu. 

4. Projekt budowy ul. Radnej wraz z odwodnieniem - 30000 zl - trwaj,! prace 
projektowe, jednakze w wyniku analiz projektant6w w zakresie odwodnienia 
stwierdzono, ze wody z drogi nalezy odprowadzie do rowu melioracyjnego 

stanowi,!cego wlasnose prywatn'!. W tym celu konieczne jest uzyskanie zgody 
wlasciciela i opracowanie projektu modemizacji tego rowu tak, aby umozliwial odbi6r 
wody z ul. Radnej. 

5. Budowa chodnika w ul. Gl6wnej - 200000 zl- zlecono opracowanie projektu budowy 
chodnika, obecnie Wydzial Infrastruktury weryfikuje zlozony projekt. Z uwagi na 
fakt, ze jest to jedno z zadan, dla kt6rego w jednym roku nalezy opracowac projekt i 
wykonae zadanie istnieje ryzyko, ze jego realizacja jest zagrozona. 

DL801 rozdL80101 
1. Termomodemizacja budynk6w Szkoly Podstawowej nr 1,3 i Zespolu Szk6l nr 2 - zadania 

zrealizowane i rozliczone. 
2. Budowa trzech plac6w zabaw w ramach programu Radosna Szkola - 706 350 zl- w dniu 
dzisiejszym odbylo siy otwarcie ofert w przetargu na budowy plac6w zabaw. Zlozono 90fert. 

Wydzial Infrastruktury dokona badania i oceny ofert w celu wylonienia wykonawcy rob6t. 
3. Aktualizacja projektu boiska przy ZS 2 - 10000 zl - naczelnik Wydzialu Infrastruktury 

poinformowala, ze trwaj,! prace zwi,!zane ze zmian,! miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego, kt6ra umozliwi budowy boisk. Projekt planu rna powstae w terminie 10 
miesiycy. lednoczesnie poinformowano, ze projekt budowy boisk opracowany w 2008 roku 
nie obejmuje oswietlenia terenu, ani budowy zaplecza sanitamo-szatniowego, kt6re 

umozliwiloby korzystanie z obiektu nie tylko przez szkoly, ale r6wniez przez pozostal,! 
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spoleeznoselokaln~, niezaleznie od szkoly. Przedstawiono do wgl~du projekt budowy boisk z 

2008 roku, z kt6rym obeeni na posiedzeniu komisji radni siy zapoznali. W ezasie dyskusji 
radni uznali, ze nalezy wykonae projekt w pelnym zakresie tj. obejmuj~ey zar6wno 

oswietlenie jak i zapleeze sanitarno-szatniowe. 

Dz.900,rozdz.90101 
1. Budowa kanalizaeji deszezowej w eZysei ul. Lisiej - 200000 zl zadanie zakonezone i 
rozliezone. 
2. Budowa kanalizaeji deszezowej wraz z przebudow~ nawierzehni w ezysei ul. Szkolnej -
500000 zl Wydzial Infrastruktury przeprowadzil postypowania przetargowe, eelem 
wylonienia wykonawey rob6t. Poinformowano, ze zlozono 3 oferty, z ezego wszystkie 

przekraezaj~ srodki przeznaezone na ten eel w budzeeie miasta Marki. Najtansza oferta 
opiewa na kwoty niespelna 850 000 zl. Tylko przy zwiykszeniu srodk6w mozliwe bydzie 

wykonanie zadania. 

3. Projekt odwodnienia ul. Katowiekiej - 15 000 zl 

Trwaj~ praee projektowe jednakZe po dokonaniu analizy istniej~eego uzbrojenia w ul. 
Katowickiej projektanci stwierdzili, ze bezkolizyjne umieszczenie kanalu z wpustami 

deszczowymi oraz prawidlowe funkcjonowanie odwodnienia bydzie mozliwe, jezeli wpusty 
zostan~ zlokalizowane w osi jezdni. W tym celu nalezy wykonae nawierzchniy na calej 
szerokosci drogi ze spadkiem w kierunku osi jezdni, co w spos6b znacz~ey podniesie koszty 
inwestycji, nawet 0 300000 zl. W czasie dyskusji przewodnicz~cy KB-G stwierdzil, ze 
zadanie powinno bye wykonane kompleksowo. 

4. Projekt odwodnienia ul. G16wnej - 12 000 zl- zadanie zakonczone i rozliczone. 
5. Projekty odwodnienia - 45 643 zl- zadanie zakonczone i rozliezone. 

Dz. 900, rozdz. 90015 

Wszystkie roboty zwi~zane z budow~ oswietlenia zaplanowane na rok 2013 zostaly 
zakonczone z wyj~tkiem ul. Fredry i Galczynskiego, Makuszynskiego i Kusocinskiego. 
Wykonawca rob6t oswietleniowyeh w tych ulicach zostal juz wybrany i nie ma zagrozenia 
dla realizacji zadail w roku biez~cym. 
Projekty oswietlenia 
Opraeowano i rozliczono projekty nastypuj~eych ulie: Kurpinskiego (od Brzechwy do 
Kal'lowicza), Saturna i Marsa, Kr6lowej Marysieilki (od Sobieskiego do Pilsudskiego), 
Kukier, Kossaka i Wybickiego, Rolna i Strumykowa, Jasnog6rska, Husarii, Zurawia, 
Jask61cza, Bociania, Walewskiej, Napoleona, Kr610wej Marysieilki (od Srodkowej do 
Makuszynskiego ). 
W opracowaniu pozostaj~ ulice: Blykitna (od Podlesnej do dz. 1817 i od Wierzbowej do 
Wrzosowej), Modrzewiowa (od Blykitnej do Zielonej), Cisowa, Marmurowa, Legion6w 
Polskich, Starzynskiego, Sowia (odcinek do ul. Wilczej), Zbika, Protazego, Rozana, Plocka, 
Warminska, Billewicz6w (od Butrym6w do Skrzetuskiego), Ceramiczna. 

W dalszej ezysci dyskusji udzial wziyli; m.in. Burmistrz Janusz Werczynski, Pani Anna 
Sekula Naczelnik Wydzialu Infrastruktury, Przewodnicz~ey Komisji Dariusz Pietrueha, 
Przewodnicz~cy rady Marcin Piotrowski, radny Grzegorz Miechowicz, 

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, iz zostal zlozony wniosek 0 pozwolenie na 
budowy ZS nr 1 w Markach przy ul. Wsp61nej oczywiscie do wniosku 0 pozwolenie sklada 
siy dokumentaejy architektoniezn~, kt6ra jest dokumentacja niewystarczaj~c~ do ogloszenia 
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przetargu. W chwili obecnej trwaj,! prace nad aktualizacj,! tej dokumentacji poniewaz 
zyczeniem Rady Miasta Marki aby sala widowiskowa byla robiona w innym zakresie niz to 
wczesniej planowano co wydluzylo prace projektowe, trwaj,! r6wniez prace nad 
dokumentacj,! wykonawcz'!. Burmistrz poinformowal, r6wniez, iz od 19 sierpnia br. projekt 
Miejscowy Plan Zagospodarowania Przestrzennego jest wylozony do publicznego wgl,!du. 
Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal r6wniez, ze bardzo szybko trwa postypowanie 
administracyjne zezwalaj'!ce na wydanie decyzji zezwalaj,!cej na zmiany przeznaczenia 
teren6w lesnych na cele nie lesne, jak podkreslal Burmistrz Janusz Werczynski decyzja ta jest 
bardzo istotna dla z punktu widzenia inwestycji. 
Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal r6wniez, ze nosimy siy z zamiarem zwr6cenia 
siy do Przewodnicz'!cego Rady 0 umieszczenie w porz'!dku obrad paidziemikowej sesji Rady 
Miasta Marki rozpatrzenia projektu uchwaly w sprawie Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego, na chwily obecn,! nie wplynyly zadne uwagi , jednakZe 
gdyby tak owe wplynyly istnieje mozliwosc na jednej sesji ich rozpatrzenia i uchwalenia 
MPZP. Nastypnie pozostaje kwestia skierowania uchwaly do publikacji i odczekania 14 dni 
na publikacjy. Burmistrz podkreslil, iz istnieje szansa, ze w tym roku uzyskamy pozwolenie 
na budowy, dziyki czemu roboty budowlane moglyby wystartowac z wiosn,! przyszlego roku. 

Burmistrz Janusz Werczynski podkreslal, iz bardzo waznajest opinii Rady Miasta w sprawie 
modemizacji boisk sportowych przy ZS nr 2 w Markach. 

Przewodnicz'!cy Komisji Dariusz Pietrucha wyrazil akceptacjy pomyslu aby boiska przy ZS 
nr 2 w Markach zostaly zaprojektowane tak aby funkcjonowaly niezaleznie od szkoly. 

Radny Arkadiusz Werelich zwr6cil siy do Burmistrza 0 przygotowanie informacji nt. 
propozycji rozwi¥aiJ.lokalizacji szkoly podstawowej w Markach. 

W dalszej czysci dyskusji udzial wziyli m.in.; Burmistrz Janusz Werczynski, Pani Anna 
Sekula Naczelnik Wydzialu Infrastruktury, radna Izabela Brzezinska, Przewodnicz'!cy 
Komisji Dariusz Pietrucha, radny Arkadiusz Werelich. 

W dyskusji poruszani m.in. kwestie dot. ; wybudowanego rowu przy ul. Stawowej w Markach; 
wieloletniego programu modemizacji i budowy dr6g w Markach; zmianach w finansowaniu 
plac6wek przedszkolnych; wniosku Wodoci,!gu Mareckiego 0 dofinansowanie 
przedsiywziycia inwestycyjnego polegaj,!cego na budowie tzw. drugi etap budowy sieci 
kanalizacyjnej; przekazywania srodk6w finansowych do sp6lki Mareckie Inwestycje 
Miejskie. 

Pkt. 15. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie przvstapienia do sporzadzenia 
zmiany studium uwarunkowaii i kierunk6w zagospodarowania przestrzennego miasta 
Marki. Druk nr 301. 

Projekt uchwaly w sprawie przyst,!pienia do sporz,!dzenia zmiany studium uwarunkowan 
i kierunk6w zagospodarowania przestrzennego miasta Marki. Druk nr 301 stanowi zal,!cznik 
nr 12. 

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly zawarty w druku nr 301. 
Burmistrz Janusz Werczynski zglosil autopoprawky do niniejszego projektu uchwaly dot.; 
zmiany w obszarze nr 6, kt6ra polegac ma na zmianie przeznaczenia dzialki nr ewidencyjny 
7 z obrybu 1-18 z przeznaczenia okreslonego w studium symbolem PU - tereny zabudowy 
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przemyslowej na tereny zabudowy wielorodzinnej okreslonej symbolem MW. Zmiana 
studium w tym zakresie jest wyrazem realizacji oczekiwan wlascicieli przedmiotowej 
nieruchomosci, jak r6wniez mieszkanc6w s,!siaduj,!cego z dzialk,! nr ewidencyjny 7 z obrybu 
1-18 osiedla mieszkaniowego wielorodzinnego. Zmiana doprowadzi do zmeslenia 
dysproporcji w dopuszczalnym sposobie zagospodarowania s,!siaduj,!cych ze sob,! 
nieruchomosci. 

Przewodnicz'!cy Komisji Dariusz Pietrucha zlozyl wnioski do projektu uchwaly 
w sprawie przyst,!pienia do sporz,!dzenia zmiany studium uwarunkowan i kierunk6w 
zagospodarowania przestrzennego miasta Marki Druk nr 301 0 wprowadzenie nastypuj,!cych 
poprawek. 

Poprawka nr 1: dot. zmiany w obrybie 5-06 polega6 maj,! na dopuszczeniu w tym obszarze 
zabudowy blizniaczej i S,! wyrazem kompromisu pomiydzy oczekiwaniami wlascicieli 
nieruchomosci zlokalizowanych w tym obrybie, a dotychczasowym wynikaj,!cym z ustalen 
obowi'lZuj,!cego miejscowego planu zagospodarowania sposobem zagospodarowania terenu. 

Poprawka nr 2: dot. zmiany w obrybie 5-08 maj,! na celu wprowadzenie zapisu 
dopuszczaj'!cego na tym obszarze prowadzenie uslug oswiatowych, biurowych i opiekunczo
przedszkolnych. Zmiana studium w tym zakresie jest wyrazem realizacji oczekiwan 
wlascicieli nieruchomosci zlokalizowanych w tym obrybie. 

Poprawka nf 3: dot. kompleksu polo zone go pomiydzy ulicami: AI. Marszalka J6zefa 
Pilsudskiego, Cmentam~, Projektowan,!, a kompleksem lesnym. Zmiany maj~ na celu zmiany 
studium dla przedmiotowego obszaru w zakresie minimalnej powierzchni dzialki budowlanej 
oraz powierzchni biologicznie czynnej poprzez dostosowanie tych zapis6w do ustalen 
aktualnie obowi,!zuj~cego na tym obszarze Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego miasta "Marki I". Wprowadzenie na przedmiotowym obszarze odmiennych 
zasad zagospodarowania niz na innych terenach 0 bardzo zblizonych walorach 
przyrodniczych nie bylo zasadne i dlatego tez zmiana studium w tym zakresie jest w pelni 
uzasadniona. 

Material pomocniczy dot. zgloszonych wniosk6w przez Przewodnicz,!cego Komisji stanowi 
zal,!cznik nr 13. 

Burmistrz Janusz Werczynski odni6s1 sie do przedstawionych przez Przewodnicz~cego 
Komisji poprawek. 

W dyskusji udzial wziyli m.in.; radny Tadeusz Sklodowski, radna Urszula Paszkiewicz, 
Burmistrz Janusz Werczynski. 

W dyskusji poruszano kwestie dot. m.in. ; odwodnienia ul. Weneckiej w Markach; zalewania 
nieruchomosci wok61 ul. Weneckiej. 

Przewodnicz'!cy Komisji zarz,!dzil glosowanie w sprawie przyjycia poprawki nr 1 zgloszonej 
do druku nr 301. 

Glosowanie: 
za-7 
przeciw - 0 
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wstrzymal siy - 0 
Poprawka nr 1 zostala przyjyta. 

Przewodnicz'!cy Komisji zarz,!dzil glosowanie w sprawie przyjycia poprawki nr 2 zgloszonej 
do druku nr 301. 

Glosowanie: 
za- 6 
przeciw- 0 
wstrzymal siy - 1 
Poprawka nr 2 zostala przyjyta. 

Przewodnicz'!cy Komisji zarz,!dzil glosowanie w sprawie przyjycia poprawki nr 3 zgloszonej 
do druku nr 301. 

Glosowanie: 
za-7 
przeciw- 0 
wstrzymal siy - 0 
Poprawka nr 3 zostala przyjyta. 

Nastypnie Przewodnicz'!cy Komisji zarz,!dzil glosowanie w sprawie wydania opinii do 
projektu uchwaly w sprawie przyst,!pienia do sporz,!dzenia zmiany studium uwarunkowan 
i kierunk6w zagospodarowania przestrzennego miasta Marki druk nr 301 z poprawkami. 

Glosowanie: 
za-7 
przeciw - 0 
wstrzymal siy - 0 
Projekt uchwaly otrzymal pozytywn'! opiniy. 

Pkt. 16. Sprawy rozne. 

Burmistrz Janusz Werczynski poruszyl kwestie dot. wdrazania ustawy smieciowej ; 
przedstawil swoje pozytywne spostrzezenia dot. wdrazania ustawy smieciowej w Markach. 

Pkt. 17. Zakonczenie posiedzenia. 

o godzinie 16\0 Przewodnicz'!cy Dariusz Pietrucha zarnkn,!l posiedzenie Komisji Budzetowo 
- Gospodarczej. 

Protokolowala 
Anna Broma 
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